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Notulen vergadering Stichting Dorpsraad Sevenum 
En stichting Zaerum Bieëstig Schoeën 

01-05-2024 

 

Geert is met vakantie, geen afmelding van Anneleen ontvangen 

 

Agenda: 

 

1. Opening/Mededelingen/Ingekomen post 

• Voorzitter opent de vergadering 

• Diverse inkomende berichten; 

➢ De gemeente heeft de prioriteitsgelden voor 2024 onlangs overgeboekt. 

De vergadering wordt, gelet op het toekomstige beleid van de 

gemeente, verzocht na te denken welke projecten we dit jaar naast de te 

verwachten aanvragen financieel kunnen ondersteunen. 

➢ 14/5 is er een bijeenkomst over het accomomdatiebeleid. Marcel gaat 

hier namens de Dorpsraad naar toe. Noël heeft een dubbele boeking in 

zijn agenda en gaat deze avond met Expeditie Sevenum naar de 

Gemeente. 

➢ De nota voor betaling van de toegezegde prioriteitsgelden aan de 

Heemkunde vereniging is vandaag binnen gekomen en zal door de 

penningmeester verder worden afgehandeld. 

 

• Mededelingen;  

➢ De heer Paul Lücker heeft verzocht de vergadering te mogen bijwonen 

hij zal om ± 20.00 uur aanschuiven. 

➢ Ton Hermans heeft na telefonisch overleg met Noël aangegeven dat hij 

namens de oudprinsen een verzoek tot een bijdrage uit de 

prioriteitsgelden zal doen. De oud-prinsen gaan eveneens uit het oude 

gemeentehuis verhuizen naar de Wingerd. 

 

2. Notulen 03-04-2024 

• Onder punt 9 Projecten Zaerum bieëstig Schoeën; de genoemde ambtenaar van 

de gemeente is de heer Leon van den Kerkhof. Er zijn geen verdere op- en of 

aanmerkingen gekomen op deze notulen zodat deze verder worden 

goedgekeurd en na screening op de website kunnen worden geplaatst. 
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3. Weekblad ‘t Klökske 

• Nadat de secretaris heeft opgezegd heeft nu ook de penningmeester aangegeven 

te willen stoppen. Aangezien Stg. Zaerum Bieëstig Schoeën bij de herstart van 

het klökske actief betrokken is geweest en het in de bedoeling van de stichting 

lag om de doorstart van ’t Klökske als een project op te pakken stelt Frans de 

vergadering voor om de statuten van Stg.’t Klökske aan te passen zodat naast 

natuurlijke personen ook rechtspersonen zitting kunnen nemen in het bestuur 

van het Klökske waarna Stg ZBS tot het bestuur zal toetreden. Op deze manier 

zijn er ook toekomstig voldoende bestuurders beschikbaar en heeft de vzt. meer 

overlegpartners om de voortgang van het klökske te bespreken. De vergadering 

gaat hiermee akkoord. De functie van penningmeester staat nog open maar kan 

mogelijk door een van de medewerkers van het Klökske worden ingevuld. 

Marcel staat niet negatief tegenover een toekomstige functie als penningmeester 

maar dit is thans nog niet aan de orde. 

• Afspraak; Marly en Noël treden eveneens toe tot het bestuur van Stg. Zaerum 

Bieëstig Schoeën zodat alle leden van de Dorpsraad ook in het bestuur van Stg 

ZBS vertegenwoordigd zijn. Frans zal hun gegevens inschrijven bij de KvK. 

• De notaris zal worden gevraagd de statuten van stichting het Klökske aan te 

passen zodat ook rechtspersonen in het bestuur kunnen plaatsnemen. De kosten 

van de aanpassing van deze statuten komen voor rekening van de Dorpsraad. 

• De vergadering zal voortaan maandelijks op de hoogte worden gehouden over de 

gang van zaken binnen het Klökske.  

 

4.. Gemeentehuis/Bibliotheek 

• Het is op dit moment wegens ziekte van de bestuurder van Biblio-Nu niet 

mogelijk een afspraak te maken. We blijven voor verder informatie afhankelijk 

van de beide wethouders. Er is tot op heden nog steeds geen uitsluitsel 

ontvangen of de school wordt verbouwt of herbouwt en waar dit zal 

plaatsvinden. Aangezien Expeditie Sevenum nu ook aangedrongen heeft op 

een gesprek vraagt de vergadering aan Noël om contact op te nemen met 

wethouder Beurskens om te vernemen of er inmiddels duidelijkheid is 

gekomen. Verder vind de vergadering het vreemd dat nu alle gebruikers van 

het gemeentehuis een huuropzegging hebben gekregen terwijl de gemeente zelf 

niet weet wat ze met het oud gemeentehuis willen gaan doen. Alles verplaatsen 

naar de Wingerd is onmogelijk. 

 

5. Sevenum voor elkaar/Infopunt 

 

• Zie de onlangs toegezonden verslagen. Het licht in de bedoeling dat het 

infopunt vanaf oktober fysiek geopend zal worden in de raadszaal van de 

Wingerd. 

 

6. Flexpool vrijwilligers Sevenum 

• Dit onderwerp is bij alle betrokken partijen van de agenda gehaald aangezien 

dit de ontwikkelingen rondom Sevenum voor Elkaar doorkruist.. 
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7. Wingerd/Expeditie Sevenum 

• Expeditie Sevenum heeft een afspraak gemaakt met de wethouder. Noël gaat 

met 2 leden van Expeditie Sevenum mee naar dit gesprek. 

• De te plannen afspraak met het bestuur van de Wingerd laten we vooralsnog 

rusten. Wellicht worden de plannen van de gemeente op korte termijn duidelijk 

waardoor alles er totaal anders uit zal komen te zien. 

 

8. Projecten Zaerum Bieëstig Schoeën. 

• Noël heeft in diverse vergadering inmiddels meermalen duidelijk gemaakt dat 

o.a. expeditie Sevenum maar ook het Infopunt en Sevenum voor elkaar, 

gebruik zouden kunnen maken van de kennis op het gebied van subsidies bij 

Zaerum Bieëstig Schoeën, waarbij een aantal van deze projecten ook bij ZBS 

kunnen worden ondergebracht. 

• Marcel heeft tot dusver ondanks de toezegging van Leon van de Kerkhof van 

de gemeente nog steeds geen duidelijkheid omtrent de aan te schaffen juiste 

stekkers. De mannen van de brandweer hebben aangegeven op dit moment niet 

verder te kunnen met het onderhoud en de reparaties. Zij willen dit uitbesteden 

wat duidelijk niet volgens afspraak is. Marcel zal blijven proberen Leon van de 

Kerkhof te houden aan zijn beloftes dit op te lossen. 

 

9. WVTTK 

 

• De heer Paul Lucker heeft verzocht om de Dorpsraad toe te spreken, hij is van 

mening dat er in vergelijking tot andere dorpen te weinig gelegenheden zijn om 

gezamenlijk met ouderen een goedkopere maaltijd te nuttigen. Hij wordt 

gewezen op de maaltijdservice van de KBO en het maandelijks eet momentje 

door de KBO bij Lo Solé. In de ogen van de heer Lucker is dit veel te weinig 

en te duur, In overleg besluit de dorpsraad om contact op te nemen met het 

Jongerengilde om te bezien of de heer Lucker samen met een aantal ouderen in 

de gelegenheid is om in de blokhut voor ouderen een goedkopere maaltijd te 

bereiden. De heer Lucker is er van overtuigd dat hij voldoende deelnemers 

hiervoor kan vinden. Erwin zal met het Jongerengilde hierover contact 

opnemen. 

 

• Het programma rondom 80 jaar vrijheid op 22 en 23 november is nagenoeg 

rond. De gemeente heeft een maximaal bedrag van € 10.000 beschikbaar 

gesteld aan de dorpen om hun eigen programma rondom 80 jaar vrijheid te 

maken en dit aan te laten sluiten bij het programma van de gemeente op 23 

november. Duidelijk is dat wie het eerst komt met een begroting er van uit kan 

en mag gaan dat maximaal de helft door de gemeente betaald zal worden. Voor 

de organisatie in Sevenum/Kronenberg/Evertsoord betekent dit dat zij 

uitgaande van een begroting van ± € 2000 maximaal € 1000 van de gemeente 

als bijdrage ontvangen. Frans heeft in de vergadering voorgesteld dat mocht 

het tot een verzoek komen aan de Dorpsraad dat dan ook de Dorpsraad 

Kronenberg en het Overlegplatform Evertsoord naar rato een bijdrage zouden 

moeten leveren. Vooralsnog is niet duidelijk of er een aanvraag gaat komen. 
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10. Sluiting door de voorzitter. Volgende vergadering is op woensdag 5 juni.  

• Marcel is dan met vakantie 

 

 

 

 

 


